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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ajka, Tapolca, Sümeg – hova helyezték át a krónikus 
betegeket a kórházakból? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 36.000 kórházi ágy felszabadítására adott utasítást a kórházigazgatóknak a 
koronavírussal fertőzött betegek kezelésére.

Köztudott, hogy ezzel a döntéssel több ezer ápolásra szorult, krónikus beteg kerül áthelyezésre más 
intézménybe, illetve a családjaikhoz.

A körzetünkben érintett intézmények kapcsán kérem a Tisztelt Miniszter Úr konkrét és hiteles 
válaszát:

Konkrétan hány beteg került áthelyezésre más intézménybe – és melyikbe? – az ajkai 
kórházból a kapacitás felszabadítás miatt? Hány beteg került a családjához? 

Konkrétan hány beteg került áthelyezésre más intézménybe – melyikbe? – a tapolcai 
kórházból a kapacitás felszabadítás miatt? Hány beteg került a családjához? 

Konkrétan hány beteg került áthelyezésre más intézménybe – melyikbe? – a sümegi 
kórházból a kapacitás felszabadítás miatt? Hány beteg került a családjához? 

Várom érdemi válaszát!

Rig Lajos


